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Małysz - jest mi żal skoczni
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Milion złotych potrzeba wiślańskiemu klubowi sportowemu by zmodernizować skocznie narciarskie w centrum
miasta. Obiekt, na którym pierwsze kroki stawiał – a raczej pierwsze skoki oddawał Adam Małysz – rozsypuje się. Z
resztą sam mistrz przyznaje, że jest mu przykro widząc w jakim stanie jest skocznia.
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